
Title (en)
Garment

Title (de)
Bekleidungsstück

Title (fr)
Vêtement

Publication
EP 2976955 A1 20160127 (DE)

Application
EP 14178178 A 20140723

Priority
EP 14178178 A 20140723

Abstract (en)
[origin: CN105286092A] The invention concerns a garment (1) having an attachment section (4) and a coverage section (2) connected with the
attachment section (4) at a contact section (3). The coverage section (2) has holding means (10) with two holding parts (10A, 10B) for receiving both
sides of the labia gap between the outer and inner labia. There are coverage means (11) between the holding parts (10A, 10B), to cover the area
between the holding parts (10A, 10B).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Bekleidungsstück (1) mit einem Befestigungsabschnitt (4) und einem an einem Kontaktabschnitt (3) mit dem
Befestigungsabschnitt (4) verbundenen Abdeckungsabschnitt (2). Der Abdeckungsabschnitt (2) weist ein Haltemittel (10) mit zwei Haltebereichen
(10A, 10B) zur Aufnahme in beidseitigen Labienspalten zwischen den äußeren und inneren Labien auf. Zwischen den Haltebereichen (10A, 10B) ist
ein Bedeckungsmittel (11), zur Bedeckung des zwischen den Haltebereichen (10A, 10B) gelegenen Bereichs, ausgebildet.
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